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Referat: 

Pkt.: Emne: Ansvarlig: 

   1  Referat fra sidste møde: 
Vi har fået afslag på at få en hjertestarter fra Tryg Fonden med den 
begrundelse at antallet af ansøgninger langt overstiger det antal 
hjertestartere man har til rådighed. Desuden findes der hjertestartere i 
umiddelbar nærhed af Langelandsgade 
Hvad angår græsslåning, blev bålpladsen samt hjørnet ved Sjællandsgade 
inkluderet sidst på sommeren. 
Der er indkøbt to nye fodboldnet, som sættes op til foråret. 
Henning har kontaktet kommunen vedr. ændring af indkørslen fra 
Sjællandsgade. Der er rykket for svar flere gange. 
Der er siden seneste møde indkøbt en topsav. 
Referatet er godkendt. 

Anette 
Line 
 
 
 
Henning 
 
 
Henning 

    2 Nyt fra formand: 
På baggrund af den inspektion der blev foretaget af legepladsen tidligere på 
året, har der været en repræsentant fra Noles forbi med henblik på at give et 
tilbud på at udbedre manglerne.  Trappestigen er det mest alarmerende, og vi 
skal holde øje med den (og naturligvis også de øvrige legeredskaber), men nu 
og her er der ikke behov for udskiftning af dele. Der er udleveret propper til 
klatrestativet. Ukrudtet i sandet fjernes på næste oprydningsdag. 
Karsten har et kort over de dæksler der skal justeres. Der indhentes et 

Henning 
 
 
 
 
 
 
 



alternativt tilbud på opretning af dækslerne, evt. kontaktes den leverandør 
som har udført noget tilsvarende på Norgesgade/Islandsgade. 

Henning 

   3 Nyt fra kasserer:  
Grundejerforeningen har to konti i Jyske Bank, den ene er en højrentekonto, 
dog er aftalen udløbet pr. 31.12.2017. 
Budgettet for 2018 overholdes indtil videre fint. 

Ronald 

   4 Grønne områder: 
Legeplads: Indkøb af yderligere ét legeredskab er stadig under overvejelse. 
Grønne områder: Hede Danmark har givet tilbud på vintervedligeholdelse og 
græsklipning, det er dog dyrere end vores nuværende løsning. Vi har desuden 
modtaget tilbud fra Hede Danmark på fældning af træer i række to i læbæltet 
mod vest. Forudsætningen for tilbuddet er at træerne fældes manuelt af en 
mand og at stammerne lægges ned mellem den øvrige beplantning, og at der 
ikke er plads til den store maskine, som ellers kunne klare fældning samt 
flisning. Karsten kontakter Hede Danmark for en præcisering af tilbuddet og 
evt. et alternativt tilbud, der bedre dækker vores behov for fældning og 
flisning af træer i række 2. 

Karsten 
Line 
Karsten 

   5 Vintervedligeholdelse: 
Vi har modtaget tilbud fra Thomas Nielsen, Ringkøbing Anlæg, på 
vintertjeneste. Tilbuddet accepteres, og dermed fortsætter samarbejdet med 
både græsklipning og vintervedligeholdelse. 

 
 

   6 Nye tiltag i 2019: 
Opretning af fliser og dæksler igangsættes eventuelt. 
Der indkøbes ét nyt legeredskab til legepladsen. 

Alle 
Henning 
Line 

   7 Eventuelt: 
Ingen punkter. 

Alle 
Karsten 

8 Næste møde: 
7. februar 2019 kl. 19.00 hos Line 

 

 


